
Vragen en toezeggingen 9 nov. 2020 

Gedifferentieerde afvaltarieven 
Wethouder Simonse zegt, ten aanzien van het systeem van gedifferentieerde afvaltarieven, toe in april 
2021 de resultaten van het eerste kwartaal aan de raad terug te koppelen. Pas na twee jaar na 
invoering van het systeem is het mogelijk om grondig te evalueren. 
Reactie college:  
We zullen in april 2021 de raad informeren over de resultaten van het eerste kwartaal 2021 en 
gaan de invoering van het Recycle-tarief in 2023 evalueren. 
 
Aan de agendacommissie zal worden voorgelegd of er een beeldvormend agendapunt kan komen 
t.a.v. het onderwerp gedifferentieerd afvaltarieven.  
 
Fietspad Zwartemeerdijk 
Wethouder Simonse zegt ten aanzien van het financieel sluiten van het project ‘fietspad 
Zwartemeerdijk’ toe de raad binnenkort nader te informeren met daarbij de vermelding dat de 
gedeputeerde onlangs heeft toegezegd de financiële bijdrage voor sluiting substantieel te verhogen.  
Reactie college:  
In februari 2021 ontvangt de raad een memo of voorstel over het fietspad Zwartemeerdijk. 
Hierin  een overzicht van de kosten en dekking, waaronder de toegezegde bijdragen van 
andere partijen. 
 
Gezonde leefomgeving 
Wethouder Simonse zegt naar aanleiding van het amendement 2020-10-12b ‘Toevoegen activiteit 
gezonde leefomgeving’ (PvdA/CU-SGP) toe de raad met een memo te informeren wat er vanuit de 
verschillende perspectieven momenteel al wordt gedaan. Op basis daarvan kan de raad beoordelen of 
dat voldoende is of dat er nog toevoegingen zijn aan de inrichting van een gezonde leefomgeving.  
Reactie college:  

In het eerste kwartaal van 2021 ontvangt de raad deze memo. 
 

 


